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Dagsorden 

Mødetidspunkt 29. marts 2022 kl. 14.00 - 16.00 

Mødested Sofiendalsvej 60, 9200 Aalborg SV 

Lokale CSD 1.0.31 

Referent Lena Bak Dyke 

Deltagere Jens Christian Kløve Hansen, uddannelsesleder, UCN 

Jette Rygaard, Vesthimmerlands Gymnasium 

Thomas Ditlev Brunø, Aalborg Universitet 

Peter Thyregod, Teknisk Landsforbund 

Jonas Ansbjerg Jørgensen, studerende PRO 

August Carl Hausting, studerende PTI 

Bent Rosenkilde, underviser/uddannelseskoordinator, UCN 

Jens Dancker Jensen, underviser/studievejleder, UCN 

Jesper Carstens, underviser, UCN 

Torben Momme, underviser UCN 

Tommy Kusk, Siemens Gamesa 

Per Kjøller, System Clamers A/S 

Lasse Thomsen, LT Automation 

Helle Koldkjær Henriksen, Bladt 

Peter Egelund Andersen, Versalift 

Peter Knudsen, Novo Nordisk  

Fraværende Flemming Simonsen, Bates Cargo-Pak 

Lasse Thomsen, LT Automation 

Mødeleder Jens Christian Kløve 
 

Uddannelsesudvalgsmøde 

1. Velkomst, bordet rundt / præsentation, v/ JCK (15 min) 

Velkommen til uddannelsesudvalget, der nu har fået en ny form. Vi skal sammen finde et nyt format 

for vores samarbejde fremover. 

 

Alle medlemmer af udvalget præsenterer sig.  

2. De formelle rammer v/ JCK (15 min) 

Uddannelsesudvalget har fået ny form. Vi har nu fået syv repræsentanter fra erhvervslivet.  

Vi skal i uddannelsesudvalget finde en meningsfuld måde at arbejde sammen på.  

Uddannelsesudvalget kan rådgive uddannelserne. 

Sammen med indkaldelsen til mødet har vi sendt kommissoriet for uddannelsesudvalget, hvori de 

overordnede rammer for uddannelsesudvalget er beskrevet. 

 

Vi har på UCN et systematisk kvalitetsarbejde. Vi laver mange kvalitetsmålinger og udarbejder 
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herudfra handleplaner.  

Vores målinger på både Produktionsteknolog og PTI ser gode ud. Vi mangler dog ansøgere til vores 

uddannelser med start til september. Vi skal fokusere på rekrutteringen til disse uddannelser og 

have et tættere samarbejde med både gymnasier, Tech College og erhvervslivet, så vi kan synlig-

gøre vores uddannelser.  

 

På Produktionsteknolog arbejder vi i øjeblikket med en ny studieordning. Den skal være færdig den 

1. maj. Herefter sendes studieordningen til godkendelse ved vores jurist.  

 

3. Status – årshjulet for kvalitetsarbejdet v/ JCK (15 min) 

Ministeriet laver målinger hvert 2. år. Vi bearbejder målingerne i reflektionsark og udarbejder deref-

ter handleplaner.  

Der laves kvalitetsrapporter og kvalitetsplaner for alle uddannelser på UCN.  

Kvalitetsplanerne præsenteres for rektoratet.  

 

Hver 6. år har vi intern audit. Her ser man på udviklingen af uddannelsen. Der interviewes stude-

rende, medarbejdere, sektoren og eksterne. 

 

Peter Knudsen: Spørger I også kunderne? 

 

Kløve: 

I dimittendundersøgelsen spørger vi dimittenderne om uddannelsen rammer det, der bliver efter-

spurgt i erhvervslivet. Derudover, har vi samtaler med erhvervslivet og har forsknings- udviklings-

samarbejde.  

Så nej, vi spørger ikke erhvervslivet direkte. 

 

4. Udvalgets arbejde – hvordan skaber vi resultater v/ JCK (45 min, mini 

workshop) 

Hvordan arbejder vi som udvalg og skaber værdier for uddannelserne? Udvalget opdeles i tre grup-

per, der arbejder med tre spørgsmål: 

 

Hvad vil vi have ud af at sidde i udvalget? 

- Hvad kan vi bidrage med? 

- Hvad kan vi påvirke? 

- Hvad finder vi motiverende? 

 

 

Hvilket format vil være motiverende for mig? 

- Workshop format, vi arbejder med et emne som vi arbejder ind i, tæt på uddannelsen. 

- Møde format, fx tæt op ad kommissorium med gennemgang af planer/studieordninger/måltal 

- Andet? Kreative perspektiver? 
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Hvordan organiserer vi det? 

Formandskab – hvem og hvordan? 

Hvor mødes vi? UCN / I virksomheder / på skoler 

 

 

Forslag til emner, der kan arbejdes videre med: 

- De studerendes færdigheder både før og efter uddannelsen på UCN. 

- Hvad er kendskabet til uddannelsen. 

- Efteruddannelse 

- Workshop omkring udvikling af 3. semester produktionsteknolog uddannelsen.  

- Skarpe spørgsmål, så der er noget at arbejde videre med på mødet. Eventuelt baggrundsmateriale 

sendes til deltagerne inden mødet.  

- Kvalitetstal sendes med mødeindkaldelsen, så eventuelle spørgsmål stilles til mødet. 

-Hvad forventer de studerende af uddannelsen / Hvad efterspørger erhvervslivet 

 

Workshop format er godt. Der skal kun være et emne pr. gang.  

 

Uddannelsesudvalgsmøderne kan holdes på skift eventuelt med tid afsat til rundvisning ved den på-

gældende skole eller virksomhed. 

 

5. Formandskab v/JKC (10 min) 

Der er 4 uddannelsesudvalgsmøder årligt og 1 fælles møde med de øvrige uddannelsesudvalg.  

Formanden mødes med Kløve 14 dage inden næste møde og laver dagsorden.  

 

Kløve skriver til uddannelsesudvalgets medlemmer om de har tænkt over formandskabet.  

6. Næste møde 

Onsdag den 18. maj 2022, kl. 14.00 – 16.00 

7. Eventuelt 

Mødet afsluttes med en rundvisning i bygningen hvor Produktionsteknolog og PTI har deres  

tekniske værksteder.  


